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Sesja Rady Miejskiej Cieszyna – 27 maja 2021 roku 

 

WŁADYSŁAW MACURA 

Panie Przewodniczący proponuję zmienić projekt uchwały, ja nie będę czytał jaki jest 

aktualny projekt uchwały, ja zaproponuję projekt uchwały i tak. Czytam paragraf pierwszy o 

o proponowane zmiany. Zmienić uchwałę numer II/9/15 Rady Miejskiej Cieszyna z 29 

listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych 

w ten sposób, że w paragrafie pierwszym określającym skład Komisji Finansów, Rozwoju i 

Spraw Komunalnych, wykreślić radnego Czesława Banota. Takie proponuję brzmienie. 

Następnie dopisać paragraf 2 o treści - Do składu Komisji powołać radnego/radnych i 

kropkowane. Panie Przewodniczący kandydatury powinny paść ze zgromadzenia dzisiejszej 

sesji, od Radnych obradującej dzisiaj sesji. I następnie paragraf trzeci - Uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia. Tak że proponuję takie zmiany i reszta należy do Pana 

Przewodniczącego, poprowadzenie tej sprawy. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo. Rozumiem, że jest to oficjalny wniosek formalny, nad którym będziemy 

głosować. Proszę zatem o opinię prawną Panią mecenas, dotyczącą, czy ten wniosek formalny 

jest zgodny z prawem i może być głosowany. Bardzo proszę Pani mecenas Dorota Weber. 

Nie widzimy się i nie słyszymy, Pani mecenas bardzo proszę jeszcze raz chyba o wyjście z 

programu i jeszcze raz zgłoszenie się w dyskusji, ponieważ mamy problem z połączeniem się. 

Bardzo proszę, o teraz się udało. 

 

RADCA PRAWNY DOROTA WEBER 

Cieszę się. Odnosząc się do wniosku Pana Radnego Władysława Macury, tak stwierdzam, że 

jest to, raz że wniosek został zgłoszony zgodnie z paragrafem 32 ustęp 1 Statutu i stwierdzam, 

że zmiana uchwały, zmiana projektu uchwały w takim zakresie jest zgodna zarówno z 

prawem powszechnie obowiązującym, jak i z treścią Statutu Miasta Cieszyna. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję Pani mecenas, zatem szanowni Państwo przystępujemy do głosowania wniosku 

formalnego Radnego Władysława Macury o zmianę treści uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/9/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 Listopada 2018 roku w sprawie 

powołania Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. Rozpoczynam głosowanie 

wniosku formalnego. Czy jesteśmy już gotowi i czy mamy przygotowane ten, to głosowanie? 

Kto z Państwa Radnych jest za zmianą treści paragrafu 1 oraz dodanie dodatkowego 

paragrafu 2? zmienić uchwałę Nr II/ 9/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada w 

sprawie powołania Ko0misji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych w ten sposób, że w 

paragrafie 1 określającym skład Komisji wykreślić radnego Czesława Banota, zaś w 

paragrafie drugim - Do składu Komisji Spraw Społecznych powołać radnego i wykropkowane 

bez nazwisk, w paragrafie trzecim - Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem tego wniosku, kto z Państwa jest przeciw, kto z Państwa 
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Radnych wstrzymał się od głosu. Jeszcze Pan Radny Jan Potysz. Dziękuję bardzo, zamykam 

głosowanie. Podaję wyniki głosowania. Głosowało 20 Radnych. 6 za wnioskiem, 10 przeciw 

wniosku, 4 wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, że wniosek nie uzyskał wymaganej ilości 

głosów, zatem nie został rozpatrzony. Szanowni Państwo kontynuujemy dyskusję w tej 

sprawie, bardzo proszę Pani Radna Joanna Wowrzeczka. 

 

JOANNA WOWRZECZKA 

Dziękuję za udzielenie głosu, ja właściwie, czasami mi idzie wolniej wymyślenie refleksji, 

która jest kluczowa dla sprawy, zwłaszcza że spadły bardzo takie też ciężkie słowa 5 minut 

temu i trochę mi to zajęło, chcę skomentować i zapytać jednocześnie. Jeżeli można było 

skorygować i brzmiała prawidłowo formuła podana przez Radnego Władysława Macurę, to 

jak to możliwe, czyżby te te ta procedura była poddawana jakieś interpretacji? nie miała 

jednej wykładni? Jakby trochę mnie to zastanawia, czy można było inaczej, a zatem, czy na 

starcie można było sformułować miejsce dla iluś radnych, na nowo, czy nawet na nowo 

postawić Komisję i tylko dlatego, że nasze poglądy teraz są jakieś tam, albo czegoś nie 

jesteśmy pewni, to zdecydowaliśmy o wyborze któregoś któregoś z projektu, czy też 

powinien być jeden, zgodny z literą prawa, jedno rozwiązanie zgodne z literą prawa na wybór 

członka Komisji. Jakby nie rozumiem skąd teraz jakby różne możliwości. Byłabym 

wdzięczna za wyjaśnienie. Czy nie dość dobrze zostało napisane projekt nad którym mieliśmy 

na starcie głosować i Pan Władysław Macura ma rację wnosząc poprawkę, której jesteśmy 

ostatecznie przeciw, ale jednak, czy co tu się stało. Proszę mi wytłumaczyć, będę wdzięczna. 

Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Pani mecenas bardzo proszę o wytłumaczenie, jak rozumiem, bardzo proszę Pani mecenas 

Dorota Weber.  

 

RADCA PRAWNY DOROTA WEBER 

Przede wszystkim ja może wskażę, że to nie był wniosek, Pana Radnego Macury, to nie był 

wniosek o poprawkę co do uchwały, tylko po prostu wniosek o zmianę projektu uchwały, o 

jej modyfikację. I taka modyfikacja może mieć miejsce zgodnie ze Statutem. Za każdym 

razem, do każdej uchwały, oczywiście byle była zgodna z przepisami prawa. I teraz odnosząc 

się do tego, czy uchwała, która była pierwotnie przygotowana zawierała jakieś błędy? Nie, nie 

zabierała. Była dobrze przygotowana, była prawidłowo przygotowana, bo zgodnie z literą 

prawa jest przygotowanie uchwały w taki sposób, że podaje się już imię i nazwisko danej 

osoby, danego radnego, który miałby być wybrany do komisji, czy do innego podmiotu. 

Natomiast nic nie stoi na przeszkodzie, aby od razu projektować uchwały w ten sposób, żeby 

ten, żeby nie wskazywać konkretnej osoby, ale zostawiać miejsce. To zarówno taki projekt 

uchwały, jak i jak i taki, który teraz był wnioskowany, będzie zgodny z przepisami. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo, o głos poprosił Pan Radny Władysław Macura. Bardzo proszę. 

 

WŁADYSŁAW MACURA 
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Panie Przewodniczący, Pan tak szybko przeszedł od powiedzmy mojego wniosku do 

głosowania, że nie zdążyłem się namyślić i wypowiedzieć. Pani mecenas w obu 

wypowiedziach nie wspomniała, że należy ten wniosek głosować, kto jest za, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymuje. Pani mecenas stwierdziła, że to jest zgodnie z prawem i nie było ze strony 

Pani mecenas stwierdzenia, że to należy przegłosować. Jaw tej chwili tego nie rozumiem. 

Proszę o wyjaśnienie Pana Przewodniczącego i Panią mecenas. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Panie Radny każdy wniosek formalny musi być przegłosowany, więc nie bardzo rozumiem 

Pana wątpliwości, że nie zdążył się Pan przygotować do głosowania. Składając wniosek 

formalny musiał Pan być świadomy tego, że on będzie głosowany. Bardzo proszę o 

odpowiedź Panią mecenas Dorotę Weber.  

 

RADCA PRAWNY DOROTA WEBER 

Zgodnie z paragrafem 32, ustęp 3 taki wniosek o modyfikację projektu uchwały jest 

poddawany pod głosowania. Tak że wydaje mi się, że tutaj, wszystko inaczej bym 

powiedziała wcześniej, czy że ten wniosek będzie głosowany, czy nie i tak zgodnie ze 

Statutem on wymaga głosowania. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI  

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan Radny Władysław Macura. 

 

WŁADYSŁAW MACURA 

Panie Przewodniczący, no w tej chwili Pani mecenas powiedziała zdecydowanie. Ja powiem 

tak. Ja nie mam nic do, ani personalnie, ani w żaden sposób inny do Pana Radnego Jana 

Potysza. Tylko ta procedura była powiedzmy, określę to, przygotowywana dziwnie. Należało 

to na starcie zrobić dobrze, byłoby się ze sali zgłaszało kandydatów, byłoby głosowanie. Ja 

tylko chcę powiedzieć, że jeżeli Jan Potysz, Radny Jan Potysz byłby wybrany przez, 

zgłoszony z sali i zgłoszony przez Radę, to ranga tego wyboru byłaby inna, niż mówiąc 

nieładnie podmianę świętej pamięci Czesława Banota na Pana Radnego Jana Potysza. Byłoby 

to, ranga byłaby inna, wyższa, prawnie byłoby to mocniejsze, prawidłowsze i silniejsze. Tak 

że jeszcze raz mówię, nie mam nic do Pana Radnego Jana Potysza, ale wobec tej sytuacji jaka 

zaistniała, ja się wstrzymię od głosu. Dziękuję.  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo, jeszcze o głos poprosił Pan Radny Wiesław Kluz. Bardzo proszę.  

 

WIESŁAW KLUZ 

Dziękuję za udzielenie głosu. Szanowni Państwo no wydaje mi się, że ta sprawa jest dosyć 

czytelna, dlatego że odszedł świętej pamięci Pan Czesław Banot, no i wydaje mi się, że osoba, 

która tak jakby z jego ugrupowania wchodzi i wypełnia jego obowiązki. Jeżeli był w takiej 

Komisji i w takiej Komisji, no to tak jakby zostaje wpisany za niego. Tak mi się wydaje, że 

nie będziemy robić tak jakby nowych naborów do komisji, tylko jest takie - to jest moje 

zdanie oczywiście, może się mogę się mylić, ale tak mi się wydaje, że tak to wygląda, że 
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jeżeli ktoś po prostu odchodzi, no to w jego miejsce wchodzi kolejna osoba z listy i po prostu 

zajmuje tak jakby jego pracę w komisjach, w których był. Dziękuję bardzo. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo, o głos poprosił Pan Radny Władysław Macura. 

 

WŁADYSŁAW MACURA 

Panie Przewodniczący, dwóch radnych uczestniczy w jednej komisji. W jednej komisji 

pracuje Pan Rafał Foltyn i Szymon Słupczyński. Mamy następną uchwałę w zasadzie taką 

samą, lustrzane odbicie, tylko dotyczącą innej Komisji. Jeżeli to, następna uchwala będzie tak 

samo przegłosowana, to Pan Jan Potysz będzie w dwóch komisjach, wchodząc w środku 

kadencji, a ci, ja uważam, że Pan Radny Potysz powinien być w komisji jednej, a to jest 

kwestia wyboru, ale Panu Rafałowi Foltynowi i Szymonowi Supczyńskiemu odbieramy takiej 

możliwości, a idąc tym tokiem procedowania Pana Przewodniczącego, to Pan Jan Potysz 

będzie w dwóch komisjach. No więc to no no powiedzmy dziwna konstrukcja, tak powiem. 

Tyle. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Zaraz wyjaśnimy, o głos poprosił Pan Burmistrz Krzysztof Kasztura. Bardzo proszę 

 

I ZASTĘPCA BURMISTRZA MIASTA KRZYSZTOF KASZTURA 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. No powiem tak, jako człowiek, nie jako 

Burmistrz. Jest mi bardzo przykro, że w ogóle dyskutujemy w tym momencie nad takimi 

sprawami, ze względu na pamięć mojego przyjaciela, kolegi Cześka Banota i przypominam 

sobie sytuację jaka miała miejsce kiedy zmarł Pan Styrnalski. Za jego, za niego, do Rady 

wszedł Pan Rainda. Że tak powiem w dżentelmeński sposób Rada wtedy się porozumiała i 

bez żadnego problemu, bez zbędnych dyskusji Pan Rainda po prostu zajął fizycznie miejsce, 

w którym w Radzie był Pan Styrnalski. Dlatego całkowicie popieram głos Pana Radnego 

Kluza, który, który szedł w tym kierunku i wydaje mi się, że to w tym momencie jest jak 

najbardziej, no takie no szanowne poprowadzenie dalej tej sprawy. Dziękuję bardzo.  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo, jeszcze ad vocem poprosił o głos Pan Radny Władysław Macura. 

 

WŁADYSŁAW MACURA 

Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Burmistrzu. Ja Czesława tak jak Pan, znałem prawie 

20 lat. Nigdy my ze sobą, zawsze nasze kontakty były zawsze koleżeńskie, zgodne i tak dalej, 

pracowało nam się bardzo dobrze. Tu nic nie mam do Czesława świętej pamięci, ani do Pana 

Radnego Jana Potysza. Że było tam kiedyś tak, to no to było, ale w tej chwili może być 

inaczej, może być inaczej. To wcale nie jest, nie jest jakieś, jakieś, Pan tu powiedzmy strofuje 

moje wystąpienie w jaki sposób. Zabieram głos, wyrażam swoje opinie zgodnie z prawem. I 

nikogo nie deprecjonuję, tak że proszę mnie tu nie stawiać w jakiejś dziwnej sytuacji, że tam, 

że się źle zachowuję, czy tam mam uwagi, czy do sytuacji uwagi. Bardzo, bardzo sobie 

wypraszam takiego stanowiska. Dziękuję. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Proszę jeszcze ad vocem Pan Burmistrz Krzysztof Kasztura. 

 

 I ZASTĘPCA BURMISTRZA MIASTA KRZYSZTOF KASZTURA 

Panie Przewodniczący, Panie Radny. Źle mnie Pan oczywiście zrozumiał, nie miałem tu 

zamiaru nikogo krytykować, czy jakieś jakieś niepochlebne zdania mówić, natomiast 

przypomniałem tylko o sytuacji jaka miała miejsce w której z poprzednich kadencji i w jaki 

sposób ona przebiegła. Dziękuję bardzo.  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo, Szanowni Państwo, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie. Ja przypomnę, że ta uchwała pojawiła się na tej sesji w porządku obrad właśnie w 

związku ze śmiercią radnego i związku z tym, że mamy dzisiaj ślubowanie i jest nowy radny i 

tylko dlatego ta uchwała tutaj się znalazła. Jeżeli Pan Przewodniczący Macura ma potrzebę 

jakiejś uchwały wprowadzenia, to proszę przeczytać Statut. Świetnie wszystko jest 

wyjaśnione, jakie procedury trzeba spełnić żeby zaproponować jakieś uchwały. W tej chwili 

uchwała jest zaproponowana taka, nad nią procedujemy, Pana wniosek formalny niestety nie 

uzyskał poparcia, zatem rozpoczynam głosowanie nad projektem uchwały, czy ktoś jeszcze z 

państwa Radnych chciałby zabrać głos. Nie widzę, przystępujemy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/9/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

Listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych. Rozpoczynam głosowanie, proszę o naciśnięcie przycisku - za, przeciw lub 

wstrzymuję się. Dziękuję bardzo, zamykam głosowanie, podaj wyniki głosowania. Głosowało 

20 Radnych, 16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

zmiany uchwały Nr II/ 9/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 roku w 

sprawie powołania Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych, została podjęta. 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad, punktu 7e - podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 

2018 roku w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. W treści uchwały czytamy, że 

w miejsce zmarłego radnego Czesława Banota, członkiem Komisji zostaje Pan Radny Jan 

Potysz. Czy Pan Radny Jan Potysz wyraża zgodę na kandydowanie. Bardzo proszę Pan Radny 

Jan Potysz. Mamy jakieś problemy techniczne, ale mam nadzieję niebawem je rozwiążemy, 

zatem poczekamy na zgłoszenie się Pana Radnego Jana Potysza i odpowiedź na pytanie, czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. Bardzo proszę. Nadal jest problem, nadal, nadal się nie 

widzimy, jeszcze raz bardzo proszę. O, tak, teraz się udało.  

 

JAN POTYSZ 

Wyrażam zgodę na kandydowanie. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Bardzo dziękuję, dziękuję bardzo. Bardzo proszę o opinię Komisję Spraw Społecznych, 

bardzo proszę Pani Przewodnicząca Monika Szlauer. Nie słychać Pani radnej, nie słychać, nie 

słychać. Nie, nie słychać. Chyba, że tylko ja nie słyszę, ale ja nie słyszę może bez słuchawek, 
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albo jeszcze raz. Nie słychać. To może jeszcze raz spróbujemy. Bardzo proszę administrator 

systemu. 

 

ADMINISTRATOR SYSTEMU 

Jakby Pani Monika wyłączyła wideokonferencję i znowu ją ponownie włączyła, musiało 

chyba w trakcie dojść do przerwania połączenia z zestawem głośnomówiącym.  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Okej, dziękuję bardzo, zatem bardzo proszę o zgłoszenie się ponownie w dyskusji Panią 

Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych, bardzo proszę. Widzimy Panią Radną, a czy 

słyszymy? /Czy teraz słychać ?/ Teraz słychać, bardzo proszę.  

 

MONIKA SZLAUER 

Dziękuję w takim razie. Komisja społeczna na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Bardzo dziękuję, otwieram zatem dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

w tej sprawie. Bardzo proszę Pan Radny Władysław Macura. 

 

WŁADYSŁAW MACURA Panie Przewodniczący zgłaszam wniosek formalny do projektu 

uchwały. Przeczytam proponowany tekst. Paragraf pierwszy - zmienić uchwałę numer 

II/10/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie powołania 

Komisji Spraw Społecznych w ten sposób, że w paragrafie pierwszym, określającym skład 

Komisji Społecznej, wykreślić radnego Czesława Banota. Paragraf 2 - Do składu Komisji 

powołać - wykropkowane. Propozycja kandydatury z sali, paragraf 3 - Uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia. Dziękuję bardzo. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panią mecenas o opinię, czy ten wniosek formalny jest 

zgodny z prawem. Bardzo proszę Pani mecenas Dorota Weber. 

 

RADCA PRAWNY DOROTA WEBER 

Szanowni Państwo. Wniosek o modyfikację projektu uchwały jest zgodny z prawem 

powszechnie obowiązującym i z brzmieniem Statutu Miasta Cieszyna. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA REMIGIUSZ JANKOWSKI 

Dziękuję bardzo. Zatem Szanowni Państwo, Panie Radny Władysławie Macura wniosek 

formalny będzie głosowany. To znaczy będziemy teraz głosowali nad tym, czy radni 

zdecydują się na zmianę treści proponowanej uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Spraw 

Społecznych. Zatem Szanowni Państwo przystępujemy teraz do głosowania wniosku 

formalnego, który został złożony przez Radnego Władysława Macurę. Wniosek formalny 

dotyczy tego, aby zmienić brzmienie paragrafu pierwszego oraz dodanie dodatkowego 
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paragrafu drugiego. W paragrafie pierwszym miał, wniosek dotyczy tego, aby w paragrafie 

pierwszym zmienić uchwałę było napisane - zmienić uchwałę Nr II/10/18 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych w 

ten sposób, że w tym pierwszym paragrafie zapisane byłoby, iż Rada Miejska postanawia 

wykreślić radnego Czesława Banota, zaś w paragrafie drugim zapis byłby taki, iż do składu 

Komisji Spraw Społecznych powołać radnego/radnych - wykropkowane, w paragrafie trzecim 

- uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Zatem przystępujemy do głosowania wniosku 

formalnego o zmianę treści uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za, kto przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu. Dziękuję bardzo, zamykam głosowanie, podaję wyniki głosowania. 

Głosowało 20 Radnych, 5 za, 10 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, że wniosek 

formalny nie uzyskał odpowiedniej liczby głosów i nie został wprowadzony. Kontynuujemy 

dyskusję na temat tej uchwały, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tej 

sprawie, nie widzę. Przystępujemy zatem do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr II/10/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 w sprawie 

powołania Komisji Spraw Społecznych. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych 

jest za, kto przeciw, kto wstrzymał się od głosu. Dziękuję bardzo, zamykam głosowanie, 

podaję wyniki głosowania. Głosowało 20 Radnych, 16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymało się od 

głosu. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/18 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, 

została podjęta. Dziękuję bardzo, przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad, punktu 

7f - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Cieszyna. Widzę tutaj jeszcze o głos 

poprosił Pan Radny Władysław Macura, ale nie wiem, czy to już po głosowaniu, bardzo 

proszę Panie Radny. Czy dotyczy nowej uchwały, czy już punktu "f", czy jeszcze punktu "e".  

 

WŁADYSŁAW MACURA 

Powiem wprost, powiem wprost. Z całego serca życzę Panu Radnemu Janowi Potyszowi 

dobrej pracy w obu Komisjach i żeby się dobrze czuł w gronie całej, całej Rady. Liczymy na 

koleżeńskość i bardzo dobrą współpracę. Dziękuję bardzo. 


